
Протокол № 36

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 15 серпня 2018 року                                                           м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Могилей Михайло Миколайович;

Ратенко Сергій Леонідович.
Відсутні:   (4)

Довбиш Іван Іванович;
Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна;
Монашок Микола Дмитрович.

В засіданні постійної комісії взяли участь:
керуючий справами виконавчого апарату обласної ради Тимофієва Н.Г.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  стан  погашення  заборгованості  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  за
спожиту електроенергію  перед ПРАТ “Кіровоградобленерго”.

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”
Соловйов  Олег  Юрійович  –  комерційний  директор  приватного
акціонерного товариства “Кіровоградобленерго”

2. Про виконання пункту 2 рішення постійної  комісії  обласної  ради від
11 липня 2018 року № 265 “Про звернення представників громадських
організацій  стосовно  встановлення  нових  тарифів  на  централізоване
водопостачання та водовідведення”.

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”
Запрошено: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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3. Про  лист  Державної  служби  геології  та  надр  України  від  30  липня
2018 року  № 14696/03/12-18  щодо  надання  погодження  ТДВ
“Світловодське  кар'єроуправління”  стосовно  отримання  спеціального
дозволу на користування надрами.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

1. Про стан погашення заборгованості ОКВП “Дніпро-Кіровоград” за
спожиту електроенергію  перед ПРАТ “Кіровоградобленерго”.

Відповідно до статті  47 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”,  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  заслухавши  та
обговоривши інформацію Ілика  Романа  Ігоровича  –  генерального  директора
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  стосовно  шляхів  вирішення  питання  погашення
заборгованості  підприємства  за  спожиту  електроенергію  перед  ПРАТ
“Кіровоградобленерго”,  ознайомившись  з  планами  роботи  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” в рамках співпраці зі Світовим банком та звіт про вже виконані
роботи,  за  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Погодити проект звернення депутатів Кіровоградської обласної ради

до Кабінету Міністрів України щодо виділення коштів із державного бюджету
на  різницю  в  тарифах  на  послуги  з  централізованого  водопостачання  та
водовідведення (додається).

3. Внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект  рішення
обласної ради з даного питання.

4. Доручити  голові  Кіровоградської  обласної  ради  О.Чорноіваненку
порушити  перед  Кіровоградською  обласною  державною  адміністрацією
клопотання  стосовно  виділення  з  обласного  бюджету  5  млн.грн.  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”  на  погашення  заборгованості  підприємства  за  спожиту
електроенергію перед ПРАТ “Кіровоградобленерго”.

5. Рекомендувати міським (міст обласного значення) головам звернути
увагу на ситуацію, що склалася на ОКВП “Дніпро-Кіровоград” і може привести
до відключення населення міст обласного значення від послуг підприємства з 
централізованого  водопостачання,  та  розглянути  можливість  передбачити  в
місцевих бюджетах кошти на фінансову підтримку ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
з метою погашення заборгованості  підприємства  за  спожиту електроенергію
перед ПРАТ “Кіровоградобленерго”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 269 (додається)
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2. Про виконання пункту 2 рішення постійної комісії обласної ради від
11  липня  2018  року  № 265  “Про  звернення  представників  громадських
організацій  стосовно  встановлення  нових  тарифів  на  централізоване
водопостачання та водовідведення”.

Відповідно до статті  47 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”, Регламенту Кіровоградської обласної ради, обговоривши інформацію
Управління Східного офісу Держаудитслужби в Кіровоградській області щодо
виконання  пункту  2  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від  11  липня
2018 року  №  265  “Про  звернення  представників  громадських  організацій
стосовно  встановлення  нових  тарифів  на  централізоване  водопостачання  та
водовідведення”,  заслухавши  інформацію  Ілика  Романа  Ігоровича  –
генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  стосовно  можливих
шляхів  перевірки  розрахунку  нових  тарифів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
централізоване  водопостачання  та  водовідведення  на  2019  рік  незалежним
аудитом,  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  житлово-комунального  господарства

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  організувати  проведення
незалежного  аудиту  розрахунків  тарифів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
послуги централізованого водопостачання та водовідведення на 2019 рік  щодо
відповідності  до  вимог  чинного  законодавства  України,  провівши  відбір
незалежного аудитора через систему “Prоzzoro”.

3. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
передбачити  в  обласному  бюджеті  витрати  на  послуги  з  проведення
незалежного  аудиту  розрахунків  тарифів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
послуги централізованого водопостачання та водовідведення на 2019 рік щодо
відповідності до вимог чинного законодавства України.

4. Звернутися  до  Кіровоградського  обласного  територіального
відділення  Антимонопольного  комітету  України  стосовно  перевірки
розрахунку  нових  тарифів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на  централізоване
водопостачання та водовідведення на 2019 рік.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 270 (додається)

3. Про лист Державної служби геології та надр України від 30 липня
2018 року № 14696/03/12-18 щодо надання погодження ТДВ “Світловодське
кар'єроуправління”  стосовно  отримання  спеціального  дозволу  на
користування надрами.

Відповідно до статті  47 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”,  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  керуючись  Порядком
надання  спеціальних  дозволів  на  користування  надрами,  затвердженого
постановою  Кабінету  Міністрів  України  від  30  травня  2011  року  №  615,
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розглянувши та обговоривши лист Державної служби геології та надр України
від  30  липня  2018  року  №  14696/03/12-18  з  матеріалами  щодо  надання
погодження  ТДВ  “Світловодське  кар'єроуправління”  стосовно  отримання
спеціального дозволу на користування надрами з метою видобування гранітів
Власівського родовища, що розташовано на території Світловодського району
Кіровоградської  області,  голова  постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  обласної  ради  з

питання  “Про  надання  погодження  ТДВ  “Світловодське  кар'єроуправління”
стосовно отримання спеціального дозволу на користування надрами з метою
видобування гранітів Власівського родовища”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 271 (додається)

Після  обговорення  питань,  що  пропонувалися  до  розгляду  на  засіданні
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів, за пропозицією генерального
директора  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  постійна  комісія  ознайомилася  з  ходом
робіт на будівельних майданчиках з реконструкції водопровідних мереж. 

По завершенню роботи голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А.
оголосив  засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  присутнім  членам
постійної комісії за активну участь у її роботі.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


